



**Blue Cross 藍十字**

An **AIA** Company 友邦保險成員公司



## Employees' Compensation Insurance Proposal

僱員補償保險投保書





## EMPLOYEES COMPENSATION

According to the Employees' Compensation Ordinance in Hong Kong, the employer shall be responsible for the compensation payable under both the Ordinance and Common Law for the injury or death of their employees in the course of employment.

Our Employees' Compensation Insurance is easy to apply, and offers you hassle-free protection to meet the statutory requirements. Simply complete and send us the application form, our representative will contact you shortly to assist in the enrolment procedures.



### Note :

- This leaflet is for distribution in Hong Kong only. The distribution of this leaflet is not and shall not be construed as an offer to sell or a solicitation to buy or a provision of any insurance product outside Hong Kong. Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of this leaflet, the English version shall apply and prevail. This leaflet is for reference only. Please refer to the policy for the exact terms and conditions and the full list of policy exclusions.
- Employee's Compensation Insurance is underwritten by Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited, an authorised insurer in Hong Kong.
- Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited is a subsidiary of AIA Group Limited. It is not affiliated with or related in any way to Blue Cross and Blue Shield Association or any of its affiliates or licensees.



## 僱員補償保險計劃

根據《僱員補償條例》，對於僱員在工作期間因工受傷或死亡，僱主需要承擔與該條例及普通法有關的法律補償責任。

藍十字僱員補償保險投保方法簡易，讓您輕鬆地符合法定要求。請即填妥及交回投保書，我們將盡快與您聯絡，協助您早日辦妥投保手續。



注意：

- 此單張僅在香港派發。派發此單張並不構成亦不應被詮釋為在香港境外出售、游說顧客購買或提供任何保險產品。此單張的中英文版本如有差異，以英文版本為準。此單張只供參考之用。有關詳盡條款及細則及所有不保之事項，概以保單為準。
- 「僱員補償保險投保書」由香港獲授權之保險商 — 藍十字（亞太）保險有限公司承保。
- 藍十字（亞太）保險有限公司乃友邦保險控股有限公司之子公司，與Blue Cross and Blue Shield Association 及其任何關聯公司或持牌人並無任何關聯。



**Blue Cross 藍十字**

An **AIA** Company 友邦保險成員公司

藍十字（亞太）保險有限公司（「藍十字」）乃友邦保險控股有限公司之子公司，於香港經營保險業務逾50年，致力為個人及企業客戶提供多元化的保險產品及服務，包括醫療、旅遊及一般保險。藍十字通過龐大的分銷渠道銷售其產品，包括友邦香港營業團隊、網上平台、直銷渠道、東亞銀行網絡、保險代理和經紀，以及旅行社。

藍十字在2023年獲標普全球評級分別授予財務實力評級A+（展望穩定）及發行人信用評級A+（展望穩定）。

Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited (“Blue Cross”) is a subsidiary of AIA Group Limited. With over 50 years of operational experience in the insurance industry, Blue Cross provides a comprehensive range of products and services including medical, travel, and general insurance, which cater to the needs of both individual and corporate customers. Blue Cross distributes its products through various channels, including AIA agency force, online platform, direct sales, BEA network, insurance agents and brokers, as well as travel agencies.

In 2023, Blue Cross was assigned financial strength rating of A+ (stable outlook) and issuer credit rating of A+ (stable outlook) by S&P Global Ratings.